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من نحن :

Who we are:

مؤسسة "طرق النجم للطباعة" تعتبر من المؤسسات الرائدة في مجال التصميم والطباعة وتنظيم 

المعارض والمؤتمرات حيث تجمع بين الفكرة في التصميم والجودة في التنفيذ لتقديم أعلى مستويات 

دومًا  ومتخصص يسعى  محترف  عمل  بفريق  المؤسسة  الطباعة.تتمتع  خدمات  في  والإبداع  الجودة 

لتلبية احتياجات العملاء وتحقيق رؤيتهم بأفضل  الطرق الممكنة.

تتنوع خدماتنا لتشمل الطباعة الرقمية، والطباعة الليزرية، والطباعة الحرارية، والطباعة ثلاثية الأبعاد، 

الدعاية  العملاء في مجالات متنوعة مثل  احتياجات  تلبي  التي  الأخرى  الخدمات  العديد من  إلى  بالإضافة 

والإعلان والطباعة الصناعية، والنشر، والتغليف. نحرص في مؤسستنا على الابتكار المستمر ومواكبة 

التطورات التكنولوجية لنضمن تقديم حلول مبتكرة وفعّالة تلبي تطلعات عملائنا وتسهم في نجاحهم. 

باختصار، فإن "طرق النجم للطباعة" تعنى بتحويل أفكار العملاء إلى واقع ملموس بأعلى معايير الجودة 

والاحترافية.

Toroq Alnajm for printing  is one of the leading Providers in the field of design, printing, and 

organizing exhibitions and conferences, as it combines the idea in design and quality in 

implementation to provide the highest levels of quality and creativity in printing services. The 

Corporation has a professional and specialized work team that always strives to meet the needs 

of customers and achieve their vision in the best ways.

Our services vary to include digital printing, laser printing, thermal printing, and ٣D printing, in 

addition to many other services that meet the needs of customers in diverse fields such as 

advertising, industrial printing, publishing, and packaging. In our organization, we are keen on 

continuous innovation and keeping pace with technological developments to ensure the 

provision of innovative and effective solutions that meet the aspirations of our customers and 

contribute to their success.

In short, “Toroq Alnajm for printing” is concerned with transforming customers’ ideas into reality 

with the highest standards of quality and professionalism.
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طباعة احتياجات المستوصفات والمشافي

Printing

Hospitals Equi,s Printing
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طباعة العلب الفاخرة

Printing

Luxuary Boxes Printing
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تنظيم معارض

بوثات وبارتيشنات

Orgnazing Exhibitions

Boths & Partitions
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ستاندات

الرول اب والبوب اب والأعلام

Stands

 Rollup & popup & Flags
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